
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 4. oktober 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Samrådsspørgsmål N

Hvad er ministerens holdning til, at ingen af hovedentreprenøren Maces underentrepre-

nører har lærlinge, da de mener, at det er for besværligt at blive godkendt hertil, på trods

af at Syddansk Erhvervsskole har tilbudt virksomhederne at stå for administration af pen-

sion, feriepenge mv., jf. ”Facebook undgår lærlinge på kæmpebyggeri i Odense” den 27.

september 2018 i Fagbladet 3F?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil

formand
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